



Hudson

AVIS PUBLIC

Veillez prendre note que cette séance du conseil de la Ville d'Hudson sera à huis clos, présence des membres du conseil seulement en raison de la pandémie du Covid-19 et de ses mesures d'urgences conséquentes

Avis public est, par la présente, donné par le soussigné, greffier adjoint de la Ville d'Hudson, de ce qui suit :

Qu'une séance extraordinaire du conseil de la Ville d'Hudson se tiendra **le lundi 25 mai 2020, à 18h00** par vidéoconférence. Cette séance portera exclusivement sur les sujets suivants :

1. Ouverture de la séance
2. Adoption de l'ordre du jour
3. Avis de motion et dépôt du projet de règlement : Règlement 730-2020 sur le droit d'accès de la région et la plage de Sandy Beach
7. Levée de la séance

**Donné à Hudson
Ce 24 mai 2020**

PUBLIC NOTICE

Please note that this Council Meeting of the Town of Hudson will be held in camera, presence of Council members only due to the Covid-19 pandemic and its consequent emergency measures

Public notice is hereby given by the undersigned, Assistant Town Clerk of the Town of Hudson, of the following:

That a Special Meeting of the Council of the Town of Hudson will be held by videoconference on **Monday, May 25 at 6:00 p.m.** This meeting will deal exclusively on the following:

1. Call to Order
2. Adoption of the Agenda
3. Notice of motion and tabling of draft: By-Law 730-2020 on the right of access to the area and beach of Sandy Beach
4. Adjournment of Meeting

**Given at Hudson
This 24th day of May 2020**

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Philip Toone'.

**Philip Toone
Greffier Adjoint / Assistant Town Clerk**